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Vragen van het lid Helder (PVV) aan de Staatssecretaris van Veiligheid en 
Justitie over het bericht dat een kliniek een gevaarlijke veroordeelde liet lopen 
(ingezonden 10 september 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Kliniek liet gevaarlijke veroordeelde lopen»? Klopt 
hetgeen hierin vermeld wordt?1 

Vraag 2
Deelt u de mening dat klinieken zich te houden hebben aan beslissingen van 
de rechtbank en dat zij niet op eigen houtje mogen beslissen een psychoti-
sche, impulsieve, paranoïde, onvoorspelbare en agressieve crimineel maar 
even los te laten in de maatschappij? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Welke kliniek is verantwoordelijk voor het op straat zetten van deze gevaar-
lijke veroordeelde crimineel? 

Vraag 4
Welke maatregelen gaat u nemen om ervoor te zorgen dat deze gevaarlijke 
veroordeelde crimineel zo snel mogelijk weer achter slot en grendel zit? 

Vraag 5
Bent u bereid, in het geval de betreffende persoon nog op vrije voeten is, een 
signalement te verspreiden om de opsporing te bespoedigen? Zo nee, 
waarom niet? 

Vraag 6
Bent u bereid maatregelen te nemen om ervoor te zorgen dat klinieken 
voortaan nooit meer zelfstandig mogen beslissen om door de rechter 
veroordeelden voortijdig vrij te laten? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.telegraaf.nl/binnenland/23058691/__Kliniek_liet_veroordeelde_lopen__.html
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